

Amazing 台湾
TAIWAN

7D6N
台湾好好玩

宜兰温泉 + 清境农场

FUN OF TAIWAN

YILAN HOT SPRINGS + QING JING FARM

Singapore ✈ Taoyuan

Tour Code: JTTY

 **Golden**[®]
Destinations



Taiwan
台湾



Chiufen Old Street
九份老街



Tamsui Old Street
淡水老街



Sun Moon Lake
日月潭风景区

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Ximending
西门町



Qingjing Farm
清境青青草原



Taipei 101 Shopping Mall
台北101购物中心



Fisherman's Wharf
渔人码头



精简行程

第一天 新加坡 ✈️ 桃园 🚗 台北 (机上用餐/晚)

- ☑️ 淡水老街
- ☑️ 渔人码头

第二天 台北 🚗 宜兰 (早/晚)

- ☑️ 十分老街
- ☑️ 九分老街
- ☑️ 中兴文创园区
- ☑️ 香格里拉冬山河渡假村 (酒店设有温泉, 请自备泳衣泳帽)

第三天 宜兰 🚗 南投 (早/午/晚)

- ☑️ 檳榔驿古轻便车道 (含乘坐麋鹿小火车)
- ☑️ 老锅农庄 (两人一份新竹米粉DIY, 周三休息)
- ☑️ 清境农场-青青草原

第四天 南投 🚗 台中 (早/午)

- ☑️ 邵族之家
- ☑️ 日月潭风景区 (乘船游湖)
- ☑️ 日月潭观景台
- ☑️ 南投茶园
- ☑️ 一中夜市

第五天 台中 (早/午)

- ☑️ 安妮公主花园
- ☑️ 云仙谷观光果园 (若当季无水果则安排其他果园)
- ☑️ 中社观光花市
- ☑️ 高美湿地

第六天 台中 🚗 台北 (早/午)

- ☑️ 天禄艺术馆
- ☑️ 凤梨酥DIY体验
- ☑️ 台北大巨蛋
- ☑️ 台北101购物中心 (观景台自费)
- ☑️ 西门町

第七天 台北 🚗 桃园 ✈️ 新加坡 (早/机上用餐)

- ☑️ 自由活动



✓ 6早餐 / 4午餐 / 3晚餐

风味餐:

- ★ 瓮窑鸡
- ★ 台式料理
- ★ 新竹米粉
- ★ 清境料理
- ★ 山地风味
- ★ 台式BBQ
- ★ 西餐BUFFET

观光景点:

台北

- ◆ **淡水老街** - 淡水老街历史悠久其中以价廉物美的海风餐厅最受欢迎; 小吃淡水鱼丸、鱼酥、铁蛋、阿给等最脍炙人口, 都是淡水老街风味特殊的小吃。
- ◆ **渔人码头** - 一个兼具渔业发展与观光休闲的优质公园, 330多公尺的木栈道、情人桥所构成环状动线, 让游客可以体验渔港风情, 站在步道看著夕阳从水平面上缓缓落下, 美景之盛, 令人流连忘返。
- ◆ **九份老街** - 独特的旧式建筑, 坡地以及风情, 使九份成为台湾最受欢迎的观光景点之一。这里还可以品尝到草仔粿、蕃薯丸、芋头丸、潮州鱼丸等各式小吃。
- ◆ **台北101购物中心** - 这座最高的建筑拥有一个五层的大型购物中心, 占据金融中心的七层楼, 其中还包括台湾证券交易所。您还可以自费搭乘电梯前往第89层的观景台。
- ◆ **西门町** - 西门町现在被称为台北的“原宿”, 除了有日文杂志专卖店外, 各种日本的书籍、唱片、服饰等, 几乎都同步流行, 是所谓“哈日族”的天堂。

南投

- ◆ **清境青青草原** - 是清境农场人气最旺的景点, 绵延不尽的草原, 羊群不时穿梭其中恍如北国风光, 享有「雾上桃源」之称, 是中部地区最热门的观光景点。
- ◆ **日月潭国家风景区** - 位于台湾南投县中部, 是由交通部观光署规划与管理的国家级风景特定区, 范围包括以日月潭为中心的区域。

台中

- ◆ **中社观光花市** - 座落在后里往山义的台13线公路旁, 占地广达六公顷, 是难得一见的大型休闲、观光花卉农场, 因地理位置的特殊, 造就了花卉的天堂、芯卉的国度, 它将原本平凡无奇的世界添上了美丽的色彩。
- ◆ **高美湿地** - 高美野生动物保护区位于台湾西海岸, 地处台中市清水区西侧, 涵盖大甲溪出海口, 包括淡水注水与潮汐交替形成的海岸湿地。



- ✓ 天禄艺术馆
- ✓ 山地特产
- ✓ 茶叶



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 涿沪文旅酒店或同级 x 1晚
- ✓ 香格里拉冬山河渡假村酒店或同级 x 1晚
- ✓ 清境福尔摩沙民宿或同级 x 1晚
- ✓ 星漾商旅酒店或同级 x 2晚
- ✓ 凯达大饭店酒店或同级 x 1晚

无自费项目

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



ZhongShe Flower Garden
中社观光花市



Gaomei Wetlands
高美湿地



Nantou Tea Garden
南投茶园



SCHEDULE

D1 SINGAPORE ✈️ TAOYUAN TAIPEI (MOB/D)

- ☑ Tamsui Old Street
- ☑ Fisherman's Wharf

D2 TAIPEI 🚗 YILAN (B/D)

- ☑ Shifen Old Street
- ☑ Jiufen Old Street
- ☑ Chung Hsing Cultural and Creative Park
- ☑ Shangrila Boutique Hotel (Include Hot Springs in hotel, please bring your own swimsuit and swim cap)

D3 YILAN 🚗 NANTOU (B/L/D)

- ☑ Kanglang Station (Include Mini Train Ride)
- ☑ Old Pot Farm (Hsinchu Rice Noddle DIY, closed on Wednesday)
- ☑ Qing Jing Farm - Green Green Grassland

D4 NANTOU 🚗 TAICHUNG (B/L)

- ☑ Thao People
- ☑ Sun Moon Lake National Scenic Area (Include Boat Ride)
- ☑ Sun Moon Lake Observation Deck
- ☑ Nantou Tea Garden
- ☑ Yizhong Street Night Market

D5 TAICHUNG (B/L)

- ☑ Princess Anne Garden
- ☑ Yunxian Fruit Farm (If no seasonal fruit is available, other farm will be arranged.)
- ☑ ZhongShe Flower Garden
- ☑ Gaomei Wetlands

D6 TAICHUNG 🚗 TAIPEI (B/L)

- ☑ Tienlu Arts Center
- ☑ Pineapple Cake DIY Experience
- ☑ Taipei Dome
- ☑ Taipei 101 (Observatory Own Expenses)
- ☑ Xi Men Ding

D7 TAIPEI 🚗 TAOYUAN ✈️ SINGAPORE (B/MOB)

- ☑ Free & Easy



✓ 6 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner
Special Cuisine:

- ★ Pot Chicken Specialty Meal
- ★ Hsinchu Rice Noodle
- ★ Mountain Cuisine
- ★ Western Buffet
- ★ Taiwanese Cuisine
- ★ Cingjing Cuisine
- ★ Taiwanese BBQ

TOURIST ATTRACTIONS:

TAIPEI

- ◆ **Tamsui Old Street** - Do not miss out the chance to fulfil your taste buds! Taiwanese snacks which you might want to give it a try such as fish ball soup, oily bean curd (Ag Gei), iron egg, etc. You can also enjoy the centennial history of the old town.
- ◆ **Fisherman's Wharf** - A high-quality park that combines fishery development and sightseeing. The more than 330 meters of wooden plank road and lover bridge form a circular moving line, allowing visitors to experience the Fishing port style, standing on the trail and watching the sunset slowly fall from the horizontal surface.
- ◆ **Chiufen Old Street** - A place where you get a chance to taste the local snacks and foods of Taiwan such as Taro and Sweet Potato Ball etc.
- ◆ **Taipei 101 Shopping Mall** - The tallest building with a mega five-story shopping mall, occupying seven floors of the Financial Centre is the Taiwan stock exchange. You can also take a quick lift to 89th floor observatory by own expense.
- ◆ **Ximending** - Ximending Night Market is a pedestrian shopping area during the day and night. This is a place where many things are trendy, exciting and strange. Without a doubt, this is the coolest neighborhood and frequented by young people living in Taipei.

NANTOU

- ◆ **Qingjing Farm** - The most popular spot in Qingjing Farm, the endless grassland, and the sheep gathering oftenly. It is the most popular tourist attraction in the central region.
- ◆ **Sun Moon Lake** - It is the largest freshwater lake in Taiwan. The Sun Moon Lake is bounded by Lalu Island. The east and west sides are named after "Sun Wheel" and "Moon Hook". It is the reputation of eight scenic spots in Taiwan for over 100 years.

TAIPEI

- ◆ **ZhongShe Flower Garden** - In Hout is a great place for floral lovers. The European-style gardens and sea of flowers that vary at the change of seasons are frequently visited by wedding picture photographers especially.
- ◆ **Gaomei Wetlands** - It is rich in natural resources and has a complex ecological species, mainly birds, fish, crabs and other invertebrates, is an important ecological conservation area.



- ✓ Tianlu Arts Center
- ✓ Local Products
- ✓ Tea Leaf



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Tamsui Leisure Hotel or Similar Class x 1 Night
- ✓ Shangrila Boutique Hotel or Similar Class x 1 Night
- ✓ Formosa Vacation Village Homestay or Similar Class x 1 Night
- ✓ Stay Hotel or Similar Class x 2 Nights
- ✓ Caesar Metro Hotel or Similar class x 1 Night

NO OPTIONAL TOUR

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 台湾 TAIWAN ·

★★★★★

★★★★★

货币 Currency 	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886
电压 Voltage 	Voltage - almost always 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-Shape"
时差 Time Different 	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾(台北) 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 5°C - 24°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 27°C - 9°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 11°C - 0°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	 B788		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

